
  
  

Verslag en afspraken van de vergadering 9 april 2024 . 
 
Aanwezig : Jelle Nutma; voorzitter, Jappie Borger; versl.  Karla van Leersum , Auke v.d. Kooi, 
Alexander Hendriks , Hilbrand de Jong, Corrie Kool; secr. en  Johan Kootstra 
Namens de gemeente: Cor de Val, Melissa van Lohuizen, Albert Taay  
 
Afwezig :  m.k. Martin Schaper en Rienk Bouma 
 
 

1. Om 19.00 uur opent de voorzitter de vergadering. Een speciaal welkom is er voor 
Melissa van Lohuizen. Zij zal Cor de Val gaan opvolgen. Daarom doen we een kort 
voorstelrondje. We hopen op een fijne samenwerking. 

 
2. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
3. De vergadering van 11 juni wordt verplaatst naar dinsdag 18 juni. Iedereen is hier 

inmiddels van op de hoogte. 
Nog even extra aandacht voor de online workshop “ Scholing Communicatie voor 
Adviesraadsleden”. 
 

4. Wat betreft de witgoed regeling is alleen bekend dat er een behoorlijke wachtlijst is. 
(zie ook rondvraag). Het verslag wordt onveranderd vastgesteld. 
 

5. Albert Taay vertelt ons meer over de Visie op wonen zoals deze wordt ontwikkeld. 
Deze is onderdeel van het nationaal Volkshuisvestingsprogramma. De visie vorming zit 
nu in de afrondingsfase. Deze visie wordt in samenwerking opgesteld met de 
gemeenten Noard-East, Dantumadiel en Tytsjerksteradiel. In het najaar zal deze 
definitief worden vastgesteld. Er zijn 3 belangrijke facetten welke zeer bepalend zijn 
voor de tot standkoming van de visie. Dat zijn: de “dubbele vergrijzing”, de tekorten 
op de woningmarkt en de krapte op de arbeidsmarkt. 
Er wordt voor de ontwikkeling van de visie  ook gekeken naar de wensen en behoeften 
van de verschillende dorpen.  

 
6. Na de duidelijke en heldere uitleg over de visie op wonen gaat Albert Taay verder. Nu 

over de voortgang van GALA. 
Dit Gezond en Actief Leef Akkoord komt inmiddels op gang maar is een redelijk 
ingewikkeld verhaal. Wel duidelijk is dat de financiering loopt tot 2027. Daarna is deze 



niet meer structureel. Albert geeft aan dat er nog een aantal grote uitdagingen staan 
te wachten. 
De gemeente heeft twee speerpunten  Dit zijn Sport en Cultuur en Gezondheid en 
Sociale basis. Echter is het bedrag wat de gemeente ontvangt per 2026 wel flink lager. 
Centraal staat vooral de onderlinge samenwerking.  
De voorzitter bedankt Albert voor zijn duidelijke uitleg. 
 

7. Over de kleine wijzigingen binnen de bijzondere bijstand, geven wij een positief advies. 
Auke zal een concept advies opstellen met een paar kleine aanvullingen. Hij heeft 
hierover contact met Jeen Jager. 

 
8. Johan, Rienk en Jelle geven een kort verslag van het bezoek aan het stationnetje 

Het was een goed en ook nuttig bezoek. Het gesprek met Lydia was bijzonder 
verhelderend en zeker de moeite waard. 
Er is een aanbod van jongeren van 12 – 30 jarigen waarbij o.a. zelfontwikkeling, 
ontmoeten en maatschappelijke impact(maatschappelijke stage)  centraal staan.  
Vragen kunnen bijv. zijn; Schoolkeuze en op zoek naar werk. Men gaat uit van 80 uur 
begeleiding/ondersteuning. Het stationnetje is gesubsidieerd. 
Er zijn ongeveer 200 jongeren waar men contact mee heeft. Dit zijn veelal jongeren 
met een rugzakje. 
Vreemd genoeg is er geen structureel contact tussen gemeente (gebiedsteam) en 
Stationnetje over individuele cliënten in het kader van bijvoorbeeld de participatiewet. 
 

9. Over de voorzieningenwijzer is nog veel onbekend. Karla zal bij Amargi nog een keer 
informeren over het hoe en wat. We komen hierop terug. 

 
10. De begroting wordt vastgesteld. 

 

11. De website is in testversie. Eventuele aanpassingen kunnen plaatsvinden. Jelle en 
Johan zullen tijdens de informatie carrousel van 18 april de website presenteren. 
 

12.  Auke vraagt nog naar de wachtlijst van de Witgoedregeling. Corrie zal hier nog een 
keer naar informeren. 
 

 
Afspraken : 
 

- Karla informeert bij Amargi naar de voorzieningenwijzer. 
- Corrie vraagt Marije Olthof naar wachtlijst witgoedvouchers. 
- Jappie, Johan en Jelle buigen zich 19 april over de website 


